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De fractie heeft de volgende vragen:

Nederland is een waterrijk land en het aantal verdrinkingen in ons land stijgt. De SP is van mening dat 
kinderen nooit het risico mogen lopen op verdrinking, doordat ze niet hebben leren zwemmen. Zeker 
de zomerperiode is risicovol, dat is helaas ook in deze zomer weer gebleken. Het is daarom 
noodzakelijk dat kinderen goed leren zwemmen. Vroeger was het vanzelfsprekend dat kinderen via 
het schoolzwemmen leerden zwemmen. Sinds de verplichting van het aanbieden van 
schoolzwemmen is afgeschaft, zien we dat nu nog maar 30% van de gemeenten schoolzwemmen 
aanbiedt. De gemeente Roosendaal heeft de financiering voor het schoolzwemmen in het 
basisonderwijs per 1 augustus 2012 beëindigd (zie raadsmededeling Beëindiging financiering 
schoolzwemmen basisonderwijs per 1-8-2012 van 16 maart 2011).

SP Roosendaal heeft de volgende vragen:

1. Heeft u zicht op hoeveel kinderen er sinds het afschaffen van het schoolzwemmen jaarlijks in 
Roosendaal van de basisschool afkomen zonder zwemdiploma? (graag een overzicht van de jaren 
2013 t/m 2018). Zo niet, bent u bereid om dit alsnog inzichtelijk te krijgen?

2. In uw raadsmededeling uit 2011 heeft u aangegeven dat uit een evaluatie van 2008 blijkt, dat het 
merendeel van de leerlingen uit groep 4 van het basisonderwijs al de benodigde zwemvaardigheid en 
veelal ook een diploma bezit en dat het om die redenen dan ook minder van belang is om het 
schoolzwemmen voort te zetten. Heeft er nadien nog een soortgelijke evaluatie plaatsgevonden? 
Graag een toelichting.

5. De SP is van mening dat kinderen nooit het risico mogen lopen op verdrinking simpelweg omdat ze 
niet hebben leren zwemmen. Bent u het hiermee eens en bent u bereid om hierover in overleg te 
gaan met scholen, de zwembaden en zwemlesaanbieders om gezamenlijk te bezien wat nodig is om 
ieder kind in Roosendaal een zwemdiploma te laten behalen?

4. Kunt u op korte termijn aan de raad terugkoppelen welke maatregelen en hoeveel budget er nodig 
is om in de gemeente Roosendaal het schoolzwemmen weer in te voeren dan wel ervoor te zorgen 
dat ieder kind in Roosendaal een zwemdiploma behaalt?

Namens de fractie van SP, 
Adriënne Maas-Cleeren



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1.      Nee, dat zicht hebben wij niet. Wij hebben wel cijfers uit de jeugdmonitor 0-11 jaar van de GGD. 
Van de 8-11 jarigen is in Roosendaal het volgende percentage in het bezit van een zwemdiploma:

2008:  91%

2013:  95%

2017:  92%

Ter vergelijking de cijfers voor regio West-Brabant:

2008: 95%

2013: 97%

2017: 97%

2. Nee, deze evaluatie heeft nadien niet meer plaatsgevonden.

3.      Het laten bijbrengen van zwemvaardigheden is primair een verantwoordelijkheid van ouders. 
Het voorkomen van het risico op verdrinking start bij bewustzijn van ouders en omgeving. Wanneer 
ouders over onvoldoende middelen beschikken om de zwemlessen van hun kind te betalen, kunnen 
zij een beroep doen op Stichting Paul. Hierdoor is het voor alle kinderen in Roosendaal mogelijk 
zwemlessen te volgen. In 2018 hebben ongeveer 135 kinderen met hulp van deze stichting 
zwemlessen gehad.

4.      Indien de raad dit wenst, kan onderzocht worden hoeveel budget er nodig is en welke 
maatregelen om het schoolzwemmen opnieuw in te voeren. In plaats van onderzoek te doen naar 
schoolzwemmen adviseren wij de raad eerder een onderzoek te doen naar de wijze waarop het 
volgen van zwemlessen nog meer gestimuleerd kan worden.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

M.A.C.M.J. van Ginderen


